
Zápis ze zasedání školské rady dne 7.1.2015 
 

 

 

Místo konání:       Základní škola a mateřská škola Brno, Blanenská 1 

Zahájení:              18.30 hodin 

Ukončení:              20.00 hodin 

 

Přítomni:               předseda Oto Rinchenbach, členové Alena Zaplatílková,  

                               Petra Havlová, Václav Šicha, Dagmar Adámková Krákorová, 

                               Jiří Krátký 

                               Jako host – Petr Kotyza 

 

Program: 

1. Představení nových členů školské rady 

2. Volba předsedy školské rady a zapisovatele školské rady 

3. Informace ze strany zřizovatele školy 

4. Informace ze strany ředitele školy 

5. Informace ze strany pedagogických pracovníků 

6. Informace ze strany rodičů 

7. Diskuze k oslavám 120 let výročí založení školy 

 

 

 

Ad1/ 

Školské radě se představili nově zvolení členové škol.rady z řad rodičů, Dagmar Adámková 

Krákorová a Jiří Krátký.Byli seznámeni s zřizovací listinou škol.rady, s jednotlivými úkoly a 

stanovy školské rady.  

 

Ad2/ 

Školská rada jednohlasně zvolila jako předsedu školské rady Otu Rinchenbacha a jako 

zapisovatele Petru Havlovou.  

 

Ad3/ 

Zřizovatel informoval školskou radu o předešlém financování a podílení se na opravách, které 

proběhly v minulém období. Dále informoval o financování opravy podlahy v tělocvičně, 

která proběhne v nejbližším období. Zřizovatel zvažuje návrh na opravu sociálních zařízení 

vedle tělocvičny, včetně žádosti o finanční spoluúčast MMB. 

Zřizovatel školské radě předložil další kroky  týkající se výstavby nové mateřské školy, bylo 

vypsáno stavební řízení na stavbu školky, čeká se na stavební povolení. Na Ministerstvo 

školství byla podána žádost o mimořádnou dotaci, počítá se s finanční spoluúčastí ÚMČ a 

města Brna. Výstavba mateřské školy a uvolnění prostor pro třídy základní škole je 

nevyhnutelná, z důvodu nejen přibývajícího počtu dětí ve škole,ale i s důvodu budoucí 

výstavby bytů a rodinných domů v městské části Brno – Jehnice, kdy se počítá s velkým 

nárůstem mladých rodin s dětmi. 

 

 

 

 

 



Ad4/ 

Ředitel školy informoval školskou radu o rekonstrukci stupaček, která proběhla, nákupu 

nového bojleru do kuchyně, řešení havárie týkající stropu školy a dalších opravách. V plánu 

jsou další opravy v prostorách školy a obnova kuchyně. Z důvodu přibývajícího počtu dětí na 

škole navrhl ředitel možné řešení uvolnění prostor družiny pro zřízení další třídy a možnosti 

vybudování družiny v podkroví školy.  

Ředitel dále informoval školskou radu o organizaci provozu jednotlivých tříd a o změnách 

v pedagogickém sboru, vč.práci asistentů pedagogů. 

 

Ad5/ 

Zápis do prvních tříd bude probíhat v lednu v uvedených termínech, očekává se vyšší počet 

dětí, jelikož jen v naší mateřské škole je v současné době 25 předškoláků.  

 

Ad6/ 

Rodiče probrali se školskou radou základní informace k provozu základní školy, mateřské 

školy a školní jídelny. Dále poskytli informace k práci SRPŠ a možnosti podílení se na 

dalších aktivitách školy.  

 

Ad7/ 

Zřizovatel a ředitel školy informovali školskou radu o přípravách k výročí založení školy a 

zřízení zvl.skupiny, která sestaví podrobný program oslav. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Petra Havlová                                                       Kontrola zápisu: Oto Rinchenbach 

 


